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a r m a n m e l i . i r

منچستریونایتد و آرسنال قید خرید  
رابیو را زدند

انگلیس ممکن است به دلیل نقض قوانین 
اتحادیه فوتبال اروپا از میزبانی یورو ۲۰۲۸ کنار 
گذاشته شود. یوفا ممکن است انگلیس را از 
میزبانی مسابقات جام ملت های اروپا در سال 
۲۰۲۸ محروم کند. پیش از این دولت بریتانیا 
اعلام کرده بود قصد دارد یک نهاد نظارتی ویژه 
برای محافظت از باشگاه های فوتبال و تقویت 
کند. این در شرایطی  ثبات مالی آنها ایجاد 
که قوانین یوفا دخالت دولت در امور  است 
فدراسیون های فوتبال را ممنوع می کند. در 
همین راستا تئودور تئودوریدیس، دبیرکل یوفا، 
در نامه ای به لیزا لندی، وزیر فرهنگ، رسانه 
و ورزش انگلیس، این ممنوعیت را یادآوری 
کرده است. نادیده گرفته شدن قوانین سازمان 
بین المللی از سوی اتحادیه فوتبال انگلیس 
ممکن است به حذف آنها از عضویت در یوفا 
بینجامد. یورو ۲۰۲۸ قرار است به میزبانی بریتانیا 

و ایرلند برگزار شود. 

ویژه

گفتوگو

علی چینی بازیکن سابق استقلال و کارشناس 
خ داده در این  فوتبال در خصوص اتفاقات ر

باشگاه صحبت کرد. 
گذشته بحث برکناری جواد     در هفته 
ح شده بود و بعد از  ل مطر نکونام از استقلا
مدتی احمد شهریاری رئیس هیات مدیره 
باشگاه با حضور در تمرین تیم حمایت باشگاه 

را از نکونام اعلام کرد!
نماینده  شهریاری  بین  سوءتفاهماتی   
هلدینگ خلیج فارس و نکونام شکل گرفته بود 
که بعد از باخت به استقلال خوزستان شدت 
گرفت. باخت در استقلال تبعات دارد و بعد از 
اتفاقاتی که آن شکست داد روابط مدیریت و 
کادرفنی مثل قبل باقی نماند. عملکرد استقلال 
در بازی با استقلال خوزستان ضعیف بود و این 
شکست باعث شد تا تیم از رقبای خود در مسیر 
قهرمانی عقب بیفتد. اما هنوز فرصت زیادی تا 
پایان فصل باقی مانده و باید زمان داد تا سرمربی 
تیم در بازی های آینده خود و کادرفنی اش را 
ثابت کند. مصاحبه هایی صورت گرفت و طرفین 
از مواضع خود دفاع کردند. شیطنت هایی هم 
صورت گرفت و برخی علیه مدیریت و عده ای 
علیه سرمربی صحبت کردند. بهترین راه برای از 
بین بردن حواشی و هجمه های خبری، گفتمان 
رودررو بود و در صحبت های بدون واسطه 
سوءتفاهامات حل می شود که چنین اتفاقی 
افتاد. حالا که مدیریت از کادرفنی حمایت کرده 
استقلال به دور از حواشی به دنبال دیدار نخست 
خود در لیگ نخبگان آسیا با الغرافه باشد. تمامی 
تمرکز روی برتری برابر نماینده قطر باشد تا شروع 

خوبی در آسیا داشته باشیم. 
گذشته فقط بر اساس     یعنی اتفاقات 

سوءتفاهمات است؟
هیچ کجای دنیا بعد از هفته سوم سرمربی را 
برکنار نمی کنند مگر اینکه سه شکست پیاپی 
گذار کرد.  رقم بخورد که تیم نکونام یک بازی را وا
البته سوءتفاهماتی وجود داشت و مدیریت 
قصد برکناری نداشت که این موضوع ثابت شد. 
معمولاً بازیکنان جذب شده در نقل و انتقالات 
با نظر سرمربی و تأییدیه باشگاه است. قبل از 
آنکه سرمربیگری نکونام برای این فصل تأیید 
که  شود دو بازیکن بوسنیایی جذب شدند 
یکی از آنها دروازه بان بود و جدا شد، زیلیکیچ 
ماند. باشگاه نمی دانست نکونام مجوز کار دارد 
یا اینکه نمی تواند سرمربیگری کند. ماجرای 
زیلیکیچ با آتش افروزی اطرافیان به مسأله بزرگی 
مبدل شد. البته بعد از آنکه نکونام سرمربی شد 
تمامی بازیکنان را فرشید سمیعی با نظر نکونام 

جذب کرد. 

چینی: 
هیچ کجای دنیا بعد از 

هفته سوم سرمربی را 
برکنار نمی کنند

مسیر والیبال ایران  
در قهرمانی جهان ۲۰۲۵ 

ایسنا: والیبال ایران در رقابت های قهرمانی 
جهان در گروه آسانی قرار گرفته است و احتمالا 
در یک هشتم نهایی با صربستان روبه رو خواهد 
شد. مراسم قرعه کشی والیبال قهرمانی جهان 
۲۰۲۵ روز شنبه برگزار شد و تیم های حاضر در 
این رقابت ها حریفان خود را شناختند. بر این 
اساس تیم ملی والیبال ایران با تیم های فیلیپین، 
تونس و مصر هم گروه شد. تیم ملی والیبال ایران 
در این دوره در گروه آسانی قرار گرفت و حتی 
می توان این گروه را آسان ترین گروه رقابت ها 
نیز توصیف کرد و تیم ملی کار سختی برای اول 
شدن در گروه ندارد. ملی پوشان والیبال ایران 
در صورت اول شدن در گروه باید با تیم دوم 
گروه H دیدار کنند که احتمالا آن تیم صربستان 
کوویچ، سرمربی پیشین  خواهد بود که ایگور کولا
تیم ملی والیبال ایران را روی نیمکت خود دارد. 
صربستان در گروه H با تیم های برزیل، چین و 
جمهوری چک هم گروه شده است. هم چنین 
در صورتی که تیم ملی ایران در گروهش دوم شود 
باید با تیم نخست گروه H دیدار کند که احتمالا 
برزیل خواهد بود. به نظر می رسد مصاف ایران 
و صربستان در یک هشتم نهایی تا حد زیادی 
محتمل باشد و باید دید ملی پوشان با روبرتو 
پیاتزا در این دوره چه عملکردی خواهند داشت. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
کت  ایرنا: مدیرعامل باشگاه نساجی مازندران با استعفای سا
الهامی مخالفت کرد. علی خطیر مدیرعامل جدید باشگاه در 
کت الهامی اظهار داشت: استعفای  خصوص استعفای سا
ح شده و باشگاه هم  سرمربی نساجی در نشست خبری مطر
قطعاً با آن مخالفت خواهد کرد و الهامی به کار خود ادامه 
خواهد داد. او از مربیان خوب کشور است و در همین چند 
، علاوه بر کسب مقام باارزش قهرمانی جام حذفی،  سال اخیر
ج کرده و به امید خدا با تلاش  دو بار نساجی را از بحران خار
ج  و همت او و سایر اعضای تیم، نساجی از شرایط فعلی خار
خواهد شد. مدیرعامل باشگاه نساجی مازندران همچنین 
از برنامه های این باشگاه برای انتقال تمرینات تیم فوتبال 
نساجی به استان مازندران خبر داد و گفت: با توجه به شرایط 
موجود و درخواست های متعدد هواداران پرشور نساجی برای 
برگزاری تمرینات در قائمشهر یا شهرهای همجوار در سال های 
اخیر، باشگاه از امروز فعالیت خود را برای در اختیار گرفتن کمپ 
تمرینی آغاز کرده و با یاری خداوند تمرینات تیم به زودی به 
کرات اولیه با  مازندران منتقل خواهد شد. در همین راستا مذا
مدیران چند کمپ تمرینی آغاز شده است. خطیر گفت: به امید 
خدا با بررسی کامل شرایط باشگاه و همچنین وضعیت تیم، طی 
روزهای آینده پیرامون مسائل مختلف با هواداران عزیز نساجی 

صحبت خواهم کرد. 

بیــنالمــلل
   هری کین و ارلینگ هالند به ترتیب با هت تریک و دبل برای 
تیم هایشان توانستند به رکوردزنی ادامه دهند. بایرن مونیخ در 
هفته سوم بوندس لیگا مهمان هولشتاین کیل بود و در نهایت با 
ارائه یک بازی برتر با نتیجه پرگل ۶ بر یک برنده شد. در این دیدار 
هری کین توانست هت تریک کند و یک پاس گل نیز داد. به گزارش 

اسپورت ۲۴، کین در حال حاضر سریع ترین بازیکن 
تاریخ بوندسلیگاست که به رکورد ۵۰ گل و پاس 
گل رسیده است. او در ۳۵ بازی به این مهم دست 
یافت. رکورد قبلی متعلق به ارلینگ هالند بود که 

این رکورد را در ۴۴ بازی ثبت کرد. البته ارلینگ 
هالند نیز بیکار نبوده است و در لیگ برتر 

در حال رکوردشکنی است و هر هفته 
رکورد جدیدی خلق می کند. مهاجم 

سیتی هر دو گل تیمش را در دیدار 
با برنتفورد به ثمر رساند. به این 
ترتیب هالند به اولین بازیکن تاریخ 

که در چهار  لیگ برتر تبدیل شد 
بازی ابتدایی فصل ۹ گل به ثمر رسانده 

است. رکورد کلی هالند نیز در لیگ برتر 
نیز فوق العاده است. او توانسته در ۷۰ 
بازی ۷۲ گل به ثمر برساند و در مجموع 

در تمام رقابت ها ۹۹ گل برای سیتی 
به ثمر رسانده است و با زدن یک گل 

دیگر می تواند شمار گل هایش را برای 
کند. بایرن مونیخ  سیتی سه رقمی 

باید این هفته در اولین بازی در لیگ 
گرب  قهرمانان اروپا به مصاف دیناموزا
برود و سیتی و اینتر نیز فینال دو فصل 
قبل لیگ قهرمانان را تکرار خواهند 
کرد و در دیدار نخست برابر هم قرار 

خواهند گرفت. 

نصرتی: تیم ملی به چیزی که می خواست رسید 
ملی پوش پیشین فوتبال ایران درباره دو 
پیروزی این تیم در مرحله نهایی انتخابی 
جام جهانی ۲۰۲۶ گفت: این موضوع خوب 
است که با ۶ امتیاز صدر جدول هستیم و 
که می خواست رسید.  تیم ملی به چیزی 
محمد نصرتی در گفت وگو با ایسنا درباره 
شرایط تیم ملی پس از انجام دو بازی در 
مرحله نهایی انتخابی جام جهانی ۲۰۲۶ 
که  کرد: تیم ملی به خواسته خود  اظهار 
استراتژی  رسید.  بود  امتیاز  سه  کسب 
تیم ملی این بود که توپ را به حریف دهد 
کند. در بازی  تا از ضد حملات استفاده 
دوم مالکیت توپ در دست امارات بود 

تیم  به  آمد  چشم  به  خیلی  که  چیزی  و 
حریف موقعیت گل ندادیم و در ساختار 
دفاعی عملکرد خوبی داشتیم و توانستیم 
گر تک به تک آزمون گل  کلین شیت کنیم. ا
می شد شرایط بهتر می شد. خوب است که 
با ۶ امتیاز توانستیم بالای جدول باشیم 
که این نکته بسیار مثبتی است. سرمربی 
در  همچنین  سونگون  مس  فوتبال  تیم 
گردان  خصوص شکست تیمش مقابل شا
کرمان در هفته اول  علی سامره در مس 
رقابت های لیگ یک گفت: بازی مساوی 
بود و فکر می کنم بهترین موقعیت را زمانی 
که بازی صفر - صفر بود به دست آوردیم و 

به دلیل بی دقتی بازیکنان به گل نرسیدیم 
از تلاش بازیکنانمان راضی هستم.  ولی 
این تیم نسبت به فصل گذشته ۹۰ درصد 
تغییرات داشته و زمان می برد تا به تفاهم 
کتیکی مد نظر برسد. ما جزو تیم هایی  تا
بودیم که دیر شروع کردیم و همین موضوع 
باعث شد که نتوانیم به هماهنگی مدنظر 
برسیم. دو هفته در تبریز تست گذاشتیم 
بومی  ظرفیت  کثر  حدا از  کردیم  سعی  و 
استان استفاده کنیم چون هدف باشگاه 
همین است. بودجه ما پایین است و سعی 
کردیم با همین بودجه تیم را ببندیم ولی 
باید بهتر کار کنیم و نقاط قوتمان را تقویت 

کنیم. او در مورد داوری این دیدار گفت: 
داوری معمولی بود و گلایه ای نداریم ولی 
فکر می کنم زمانی که به تیم حریف مسلط 
شده بودیم، داور بازی با چند سوت اشتباه 
باعث شد فشار حملات ما کم شود. نصرتی 
در خصوص وضعیت چمن ورزشگاه باهنر 
کرمان نیز عنوان کرد: چمن ورزشگاه اصلا 
کی بود و  خوب نبود و برخی جاهایش خا
دو ماه پا نخورده بود که این خوب نیست. 
مسئول ورزشگاه پس از بازی به ما اعلام کرد 
که بازی های مس کرمان به ورزشگاه دیگری 
و به همین دلیل به چمن  خواهد رفت 

ورزشگاه باهنر رسیدگی نشده بود. 

هفت تن از میان ۱۰ آزادکار تیم ملی جوانان 
ایران در مسابقات جهانی اسپانیا مقابل 
رقبایشان  با ضربه فنی تن به شکست دادند 
این  در  جوانان  تیم ملی  سرمربی  حالا  و 

خصوص صحبت کرد. 
هدف فدراسیون 

گفت وگو با ایسنا،  غلامرضا محمدی در 
آزاد جوانان  کشتی  تیم ملی  نتایج  درباره 
ایران در رقابت های جهانی اسپانیا اظهار 
کرد: مهم ترین هدف ما و فدراسیون کشتی 
انتقال درست و اصولی نسل نوجوان و جوان 
کشتی ایران به رده بزرگسالان است. خدا را 
شکر می کنم که با تلاش های صورت گرفته و 
با حمایت تمام قد رئیس فدراسیون کشتی 
تا حد زیادی به این هدف مهم رسیده ایم. 
دلیل این ادعا نیز این است که ۷۰ درصد 
کله تیم ملی امید ایران برای حضور در  شا
رقابت های قهرمانی جهان را نفرات تیم ملی 
جوانان تشکیل می دهند و ان شاءا... در 
ادامه شاهد حضور آینده سازان کشتی ایران 
سرمربی  بود.  خواهیم  بزرگسالان  رده  در 
آزاد جوانان افزود: هدف  کشتی  تیم ملی 
آن ،  راس  در  و  کشتی  فدراسیون  اصلی 

علیرضا دبیر کسب موفقیت در المپیک ۲۰۲۸ 
آمریکاست و در این راه بیش ترین توجه به 
بحث پشتوانه سازی و انتقال نفرات مستعد 

نوجوانان و جوانان به رده های بالاتر است. 
نتایج 

او با اشاره به نتایج کسب شده تیم ملی 
جهان  قهرمانی  رقابت های  در  جوانان 
اذعان  نیز  تیم ملی  بچه های  خود  گفت: 
دارند که سطح رقابت های جهانی امسال 
بالاتر  خیلی  گذشته  سال های  به  نسبت 
بود. خدا شاهد است میلاد والی زاده در وزن 
۵۷ کیلوگرم بعد از وزن کشی تا زمان مسابقه 
دچار اسهال و استفراغ شدید شده بود و 
شرایط به شکلی بود که او از دست ما رفت. او 
حتی آب هم می خورد بالا می آورد و تا شروع 
مبارزه نخست نیز در شرایط بسیار بدی 
بود. متاسفانه در چنین شرایطی نتوانست 
توانایی هایش را نشان بدهد و اصلا نیرویی 

کید بر اینکه  در بدن نداشت. محمدی با تا
به هیچ وجه قصد توجیه نتایج به دست آمده 
را ندارد، گفت: قطعا کار ما ایرادهایی داشته 
که باید به آنها بپردازیم. ما از انتقادهای 
سازنده استقبال می کنیم و حتما به دنبال 
برطرف کردن ایرادهای فنی خواهیم بود تا 
ظریب اشتباه هایمان کمتر شود. سرمربی 
تیم ملی کشتی آزاد جوانان خاطرنشان کرد: 
بچه های ما در این مسابقات یک جاهایی 
خوب بودند و یک جاهایی هم بد عمل 
کردند. ما باید نقاط ضعفمان را قبول کنیم. 
کشتی گیری که بزدل باشد به درد کشتی ما 

نمی خورد. 
مسابقات خارجی 

آیا نفرات  که  او در پاسخ به این سوال 
 ، تیم ملی با حضور در میادین خارجی بیشتر
می توانستند بهتر عمل کنند، گفت: رئیس 
فدراسیون کشتی حمایت کاملی از تیم ملی 

جوانان و برنامه های کادر فنی دارد اما زمان 
ما برای آماده سازی تیم کم بود. زمان کمی 
برای حضور در مسابقات خارجی داشتیم و 
گر این اتفاق هر چه بیشتر باشد به نفع  قطعا ا
کشتی ما خواهد بود. چهار نفر از بچه های 
بزرگسالان  تیم  همراه  جوانان  رده  در  ما 
عازم تورنمنت رنکینگ مجارستان شدند. 
من  درخواست  این  با  دبیر  خوشبختانه 
بلافاصله موافقت کرد و این نگاه حمایتی 
همیشه وجود داشته است. محمدی تصریح 
کرد: در رقابت های جهانی جوانان دو مبارزه 
با آمریکایی ها در فینال داشتیم که در هر دو 
مبارزه پیروز شدیم. آمریکایی ها در حالی به 
عنوان قهرمانی رسیدند که فقط یک مدال 
طلا داشتند ولی ما با سه طلا نایب قهرمان 
شدیم. فکر می کنم این شکل قهرمانی نیز 
به آمریکایی ها نچسبید. به هر حال ذات و 
طبیعت کشتی در رده های پایه همین بالا 
ما  بچه های  می کنم  فکر  پایین هاست.  و 
بین ۱۵ تا ۲۰ مبارزه را نیز با امتیاز عالی پیروز 
شدند. قطعا باید ایرادهای کارمان را برطرف 
کنیم و در این مسیر نیز حرکت خواهیم کرد تا 

اشتباهاتمان کمتر شود. 

صعود ایران به جام جهانی بدون سرمربی! 

با وجود اینکه تیم ملی ایران در حال پوست اندازی و تغییر 
نسل است، ۲ بازی و ۲ برد در بازی رسمی عملکرد مثبتی است. 
کتیک امیر قلعه نویی  در وهله کنونی نمی توانیم به طور کامل تا
و تیم ملی را ارزیابی کنیم، اما ۲ برد آنها قابل تقدیر است. نباید 
فقط به فکر رفتن به جام جهانی باشیم، زیرا تیم ایران بدون 
سرمربی هم با این وضعیت و قوانین جدید به جام جهانی صعود 
می کند! ما باید بزرگ تر فکر کنیم و از حالا صعود به دور حذفی 
ک و نگاهمان باشد وگرنه هر کور و کچلی الان  جام جهانی ملا
می تواند تیم را به جام جهانی ببرد! هیچ دلیلی وجود ندارد 
که چون رامین رضاییان مرد سال فوتبال ایران شده، باید به 
کتیک و نظر کادرفنی است؛ ممکن  تیم ملی دعوت شود! مهم تا
است یک بازیکن دیگر برای افکار سرمربی تیم ملی و بهره وری 
او بهتر باشد. در هر صورت کادرفنی در این زمینه حق دارد نظر 
خودش را داشته باشد و رضاییان را دعوت نکند. رامین رضاییان 
و دوستان و هم نسلانش در جام جهانی قطر و جام ملت های 
گذشته، بازی هایی را انجام دادند و خودشان را نشان دادند و 
احتمالاً برخی از آن ها که دعوت نشدند به کار سیستم قلعه نویی 
کثر بازیکنان آن نسل با توجه  نمی آمدند. البته این را باید بگویم ا
به لژیونر شدن و بازی های زیاد اشباع شده اند و شاید آن غیرت 
و توان گذشته را در زمین بازی نشان ندهند! تیم زمان کی روش 
اشباع شده است. کی روش لژیونری را در فوتبال ایران مُد کرد و 
باعث شد بازیکنان ما اشباع شوند این اشباع شدن آن ها باعث 
شده اصلاً انگیزه ای برای پاداش های تیم ملی یا نتایج آن نداشته 
باشند یا از این موضوع ترس داشته باشند که مصدوم شوند و در 
باشگاهشان و در زمینه کسب درآمد به مشکل بخورند. در فوتبال 
اروپا به دنبال بازیکنی هستند که نتیجه گرفتن تیم برایش تفاوت 
داشته باشد هر چند ضعیف باشد؛ بازیکنی که سطح بالا باشد، 
اما آن توان و غیرت را پای تیم نگذارد به درد ما نمی خورد کما اینکه 
در سطح فنی بسیار بالایی باشد. باید دو یا سه تیم برای تیم ملی 
تشکیل بدهند تا نگاهی هم به المپیک داشته باشیم. تیم حسین 
عبدی و نوجوانان ایران به جام جهانی رفته اند و ما بسیار امیدوار 
شدیم که نسل آینده ما تیم خوبی باشد چون تا زمانی که رده های 
سنی ما خوب نباشند تیم ملی خوب و پویایی نخواهیم داشت. 
گر جواد نکونام با این وضعیت جلو برود، دوم و سومی هم  امسال ا
دیگر نمی گیرد. بارها به نکونام گفته ایم در زمینه جذب بازیکن با 
مدیرعامل هماهنگ باشد تا این مصیبت ها پیش نیاید. اطرافیان 
نکونام ضعیف هستند و هیچ کمک و مربی درست و حسابی در 

کنارش ندارد و نمی خواهد این موضوع را قبول کند! 

 
 

حسنروشن
کارشناسفوتبال

پس از ضربه شدن 7 تن از 1۰ کشتی گیر تیم ملی جوانان 

غلامرضا محمدی: قبول دارم در کارمان 
ایرادهایی داشتیم

گشای سرخابی ها در لیگ نخبگان  پا
 آرمان ملی: تیم های سرخابی پایتخت امروز در اولین دیدار 

خود در رقابت های لیگ نخبگان به میدان می روند. 
   سرمربی پرسپولیس 

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس درباره دیدار تیمش برابر الاهلی 
عربستان گفت: تیم حریف را آنالیز کرده ایم. الاهلی بسیار قوی 
است و کار برایمان سخت است. خوان کارلوس گاریدو، سرمربی 
تیم فوتبال پرسپولیس در نشست خبری پیش از بازی با الاهلی 
عربستان در هفته اول رقابت های لیگ نخبگان آسیا اظهار کرد: 
ما در لیگ نخبگان هستیم و انگیزه بالایی داریم. ما در این مرحله 
تیم رقیب را آنالیز کرده ایم. بازی سختی است و تیم حریف، قوی 
است. من اعتماد کامل به بازیکنانم دارم و روی بردن هدف گذاری 
کرده ایم و برای پیروزی به زمین می رویم. او درباره فرمت جدید 
بازی های لیگ نخبگان اظهار کرد: مسابقات آسیایی جذابیت 
خاص خود را برای بازیکنان، مربیان و هواداران دارد. مهم این 
است که بتوانیم از مرحله گروهی به مرحله بعد برویم و فکر می کنم 
فرمت جدید لیگ نخبگان جذاب باشد. سرمربی پرسپولیس 
در خصوص رقابت در این سطح از لیگ نخبگان عنوان کرد: 
پرسپولیس تیمی است که دستورکارش برنده شدن است. ما 
هواداران زیادی داریم و همه برد می خواهند. باید به تیم های 
حریف احترام بگذاریم ولی نباید ارزش های خود و بازیکنان خود 
را نادیده بگیریم. بازیکنان ما بهترین هستند و به آنها اعتماد 
دارم. با توجه به بالانسی که ایجاد شده و اعتماد من به بازیکنان، 

هدفمان صعود به مرحله بعد است. 
   کاپیتان 

وحید امیری کاپیتان پرسپولیس در نشست خبری پیش از 
بازی با الاهلی عربستان در هفته اول رقابت های لیگ نخبگان 
اظهار کرد: با فرمت جدیدی که لیگ قهرمانان دارد، می دانیم که 
کارمان نسبت به سال های گذشته سخت تر است. پرسپولیس 
در سال های قبل نشان داده در هر بازی به برد فکر می کند و 
می دانیم که بازی سختی در پیش داریم. این بازی برای الاهلی 
هم سخت است و این قول را می دهیم که برای برد به زمین 
برویم. او ادامه داد: با بازیکنان و کادر فنی تمرینات بسیار سختی 
داشتیم و هدف بزرگی داریم و می دانیم که شاید در تیم های 
رقیب بازیکنان بزرگی باشند اما در سال قبل هم نشان دادیم که 
هر زمان کنار هم بودیم و هر وقت تیم بودیم اتفاقات بزرگی رقم 

زده ایم. آنالیز خوبی داشتیم و تمام تلاشمان این است که فردا 
یک نتیجه برازنده پرسپولیس و خوشحال کننده برای هواداران 
را رقم بزنیم. امیری در پاسخ به این سوال که »با توجه به حضور 
بازیکنان مطرح در الاهلی چقدر امیدوار هستید که فردا با برد 
گر در چند  شروع کنید؟« گفت: تیم ما به معنای واقعی تیم است. ا
سال گذشته به فینال آسیا رسیده، قطعا به خاطر این بوده که کنار 
، شرایط بهتر و آنالیز بهتر  هم بودیم. با آمادگی جسمانی بیشتر
قطعا فردا یک چالش خیلی خوب را برای تیم رقیب رقم می زنیم. 
شاید آنها نفرات قوی داشته باشند ولی ما یک تیم هستیم و در 

کنار هواداران و کادر فنی قطعا با امتیاز از زمین خارج می شویم. 
   سرمربی الاهلی 

ماتیاس یاسیله دیدار با پرسپولیس را بسیار مهم دانست 
و هدف تیمش را کسب ۳ امتیاز نخست اعلام کرد. ماتیاس 
یاسیله سرمربی الاهلی عربستان پیش از دیدار با پرسپولیس در 
لیگ نخبگان آسیا اظهار کرد: این اولین بازی از تورنمنت جدید 
لیگ قهرمانان آسیاست و خیلی خوش بین هستیم. حریف  
تیم قدرتمندی است ولی می خواهیم اولین سه امتیازمان را در 
این فصل لیگ قهرمانان به دست بیاوریم. او در بخش بعدی 
صحبت هایش گفت: ابتدای فصل است و انتظار دارم بازیکنانم 
شاداب و سرحال باشند. بازی ها فشرده است و هر سه یا چهار روز 
یک بار بازی خواهیم داشت و البته این در فوتبال چیزی است که 
باید دوست داشته باشیم و یک چالش دوست داشتنی است. 
باید ببینیم چه اتفاقاتی رخ خواهد داد. ترکیب خوبی در اختیار 
داریم و آماده مصاف های بعدی مان هستیم. الان در ابتدای راه 
و شروع تورنمنت هستیم. بازی بسیار مهمی در پیش داریم و 
می خواهیم شروع خوبی در این رقابت ها داشته باشیم. سرمربی 
الاهلی درباره دیدگاهش درباره لیگ عربستان و شرایط تیمش 
برای این فصل از رقابت ها گفت: در هر صورت وارد لیگ جدیدی 
شدم. لیگ عربستان روز به روز در حال پیشرفت است و سال به 
سال بهتر می شود. مطمئن هستم این روند ادامه خواهد داشت. 
درباره ما باید بگویم لیگ نخبگان تورنمنت ویژه ای است و خیلی 
خوشحال هستیم که در این رقابت ها حضور داریم. همان طور 
که می دانید الاهلی فصل قبل در لیگ قهرمانان حضور نداشت 
و به همین خاطر خیلی امیدوار هستیم که در این دوره و این 
رقابت ها بتوانیم خودمان را نشان دهیم. برای من باعث افتخار 

است که در این رقابت ها حضور دارم و در بالاترین سطح تیم را 
هدایت می کنم. 

   استقلال 
تیم فوتبال الغرافه، نخستین حریف استقلال در رقابت های 
لیگ نخبگان، در چارچوب هفته چهارم رقابت های لیگ 
ستارگان قطر به مصاف الشمال رفت و با تساوی یک – یک 
متوقف شد. در همین خصوص، رابح یحیی، بازیکن الغرافه، 
در پایان بازی گفت وگوی کوتاهی با خبرنگاران داشت و ضمن 
ابراز نارضایتی از نتیجه کسب شده، ابراز امیدواری کرد که 
تیمش بتواند این نتیجه را برابر استقلال جبران کند. یحیی در 
مصاحبه ای پس از پایان بازی گفت: این یک مسابقه دشوار بود 
و تیم ما با هدف کسب پیروزی و به دست آوردن سه امتیاز وارد 
زمین شد. ما در این مسابقه موقعیت های بسیار خوبی برای 
گر در  گلزنی داشتیم ولی از آنها استفاده نکردیم. او ادامه داد: ا
زدن ضربات آخر دقت می کردیم، می توانستیم در این بازی برنده 
از زمین خارج شویم اما در نهایت این بازی با نتیجه تساوی به 
پایان رسید که به نظر من برای ما مانند یک شکست بود. این 
بازیکن از تیم الشمال تمجید کرد و عملکرد این تیم را در بازی 
ستود. او افزود: الشمال بازی خوبی ارائه داد و به خوبی در دفاع 
کنون  عمل کرد. رابح یحیی با اشاره به دیدار برابر استقلال گفت: ا
ما باید این بازی را فراموش کنیم و تمام تمرکز الغرافه روی مسابقه 
بعدی با استقلال ایران باشد تا بتوانیم این نتیجه را جبران کنیم. 
از سوی دیگر یاسین براهیمی و رودریگو مورنو نمی توانند الغرافه 
را در بازی برابر استقلال همراهی کنند. روزنامه الرایة در این 
خصوص نوشته است: »تیم فوتبال الغرافه به منظور آمادگی 
برای بازی مقابل تیم استقلال، به تهران، پایتخت ایران، رسید. 
این دیدار فردا شب در چارچوب لیگ نخبگان برگزار می شود 
و این تیم تنها یک جلسه تمرینی در تهران خواهد داشت. در 
این مسابقه، غیبت یاسین براهیمی، ستاره الجزایری الغرافه، 
همچنان ادامه خواهد داشت. او در پنج بازی گذشته در لیگ 
و دور مقدماتی لیگ نخبگان نیز حضور نداشت و جزء اعضای 
تیمی که دیروز به تهران رفتند نیز نبود. علاوه بر این، رودریگو 
مورنو، مهاجم مطرح و اسپانیایی تیم که در بازی اخیر مقابل 
الشمال مصدوم شد، غایب خواهد بود تا الغرافه دو بازیکن مهم 

خود را در اختیار نداشته باشد.«


